Integrated Management System (IMS) Policy سياسة نظام الإدارة المتكامل

market and international export standards, while ensuring the highest levels of occupationa Quick Lime, Hydrated Lime, Calcium Carbonate, and Dololime, to meet the needs of the local Saudi Lime Industries provides high-quality products including Sand Lime Bricks, Dolomite, health & safety and environmental protection.

> الحي، الجير المطفأ، كربونات الكالسيوم، والدولولايم، لتلبية احتياجات السوق المحلي ومتطلبات التصدير، مع ضمان نقدم الشركة السعودية للصناعات الجيرية منتجات عالية الجودة تشمل الطوب الرملي الجيري، الدولوميت، الجير أعلى مستويات السلامة والصحة المهنية وحماية البيئة.

site to protect employees, assets, and all concerned parties from accidents and hazards Saudi Lime Industries provides a safe and healthy working environment both on-site and off-

توفر ا**لشركة السعودية للصناعات الجيرية** بيئة عمل آمنة وصحية داخل وخارج مواقع العمل لحماية العاملين والممتلكات وجميع الأطرافالمعنية من الحو ادث والمخاطر .

committed to raising awareness and integrating adherence to these principles as a fundamental environmental protection as a shared responsibility among all employees. The company is Saudi Lime Industries Company considers quality, occupational health and safety, and part of its corporate culture and overall performance.

تقع على عاتق جميع العاملين، وتحرص على رفع الوي وجعل الالتزام بهذه المبادئ جزءًا أساسيًا من ثقافة الشركة تعتبر الشركة السعودية للصناعات الجيرية أن الجودة، والصحة والسلامة المهنية، وحماية البيئة مسؤولية مشتركة

Saudi Lime Industries Company is committed to

- الامتثال التام للمتطلبات القانونية والتنظيمية والمواصفات الفنية المحلية والعالمية المتعلقة بالجودة المتعلقة بالجودة المتعلقة بالجودة (Full compliance with legal, regulatory, and technical requirements relevant to QHSE at both local and international levels.
- making processes related to management systems Participation and consultation of employees and all interested parties in decision-
- Providing adequate resources and data to achieve IMS objectives
- organizational levels Implementing sustainable programs and action plans across all functions and
- pollution, reduce incidents, and minimize harm to people, property, and the التحسين المستمر للأداء من خلال المراجعة الدورية لنظام الإدارة المتكامل، بما يضمن الوقاية من التلوث للتحسين المستمر للأداء من خلال المراجعة الدورية لنظام الإدارة المتكامل، بما يضمن الوقاية من التلوث
- to all interested parties Periodic review of this policy to ensure its ongoing relevance and making it accessible

تلتزم الشركة السعودية للصناعات الجيرية بما يلي:

والسلامة والصحة المهنية وحماية البيئة.

- إشراك العاملين وممثليهم وجميع الأطراف المعنية في عمليات اتخاذ القرارت الخاصه بأنظمة الإدارة.
- توفير الموارد والمعلومات اللازمة لتحقيق أهداف نظام الإدارة المتكامل.
- تطبيق برامج وخطط عمل مستدامة لتحقيق أهداف السياسة على كافة المستويات الإدارية والتشغيلية.
- والحوادث وتقليل الأضرار على الأفراد والممتلكات والبيئة.
- مراجعة هذه السياسة بشكل دوري للتأكد من ملاءمتها المستمرة وتوفيرها لجميع الأطراف المعنية.

C

الرئيس التنقيذي وعضو مجلس CEO & Board Member Eng. Fahad Alrasheedi المهندس/ فهد الرشيدي

Document No: SLIC-L1-IMS-00

Date Issued: May 15, 2025

Rev No: 00